
Assemblea 15/06/23
A les 21h al Club de l’escola

─

Assistents
Veure el final del document.

Ordre del dia
1. Aprovació de l’acta anterior

2. Presentació de la nova junta

3. Estat festa de fi de curs

4. Seguiment de les actuacions a la cuina

5. Estat de les diferents comissions

6. Precs i preguntes

Notes
1. Aprovació de l’acta anterior

a. S’aprova l’acta amb 15 vots a favor i 0 en contra.

2. Presentació de la nova junta

a. L’Anna Soler presenta els membres de la nova junta i excusa a la Mònica.

3. Estat festa de fi de curs

a. La Laura i la Neus expliquen que està tot preparat per la festa: després dels balls que fan els infants hi
haurà l’actuació de la Coral i el comiat a les 5 mestres que es jubilen/marxen. De 19 a 20.30 hi haurà
una animació amb 5 monitors i tallers oferts per famílies voluntàries. Durant el sopar (20.30-21.30) hi
haurà un animador (Daniel) treient els números de la rifa i entretenint els infants. De 21.30 a 22.30 hi
haurà ball amb animació. A les 23h ja no hi pot haver música. Cal fer una última crida per voluntaris/es
pels tallers i per recollir al final de la festa. I cal que després de la coral es faci arribar el missatge de
com funciona el tema taules i cadires, ja que una mare (l’Eva) que l’any passat estava a i3 comenta que
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ho van viure molt malament perquè es van trobar sense lloc on sopar. També es proposa, de cara a altres
anys, fer batucada, mostra d’extraescolars i ballada de gegants. S’explica també que els diners de la rifa
van destinats a cobrir despeses de la festa, ja que el pressupost de la festa no dóna per tot el que es
gasta.

4. Seguiment de les actuacions a la cuina

a. S’ha fet tot el que s’havia acordat en assemblees anteriors menys el que depén de l’EMD. La despesa de
la paella basculant estava prevista per aquest curs però s’haurà de passar al següent. S’han comprat un
rentaplats i un congelador nous perquè els antics van deixar de funcionar.

5. Estat de les diferents comissions

a. ÀGORA: Es tracten temes que preocupen. Ara mateix hi ha dos grans temes: seguretat i agressions. Ho
explica l’Azahara Haughey.

Seguretat física (portes, protocol del que poden fer les mestres en cas d'accident, s'estan revisant els
mètodes que hi ha per evitar que els infants es facin mal). L'escola està revisant el tema del protocol i de
veure que ho fan tot. S'està buscant perquè facin un curs de primers auxilis gratuït per saber què han de
fer en aquests casos. Només hi ha tres persones que tenen aquesta formació i cap és personal docent.
També s'ha parlat de la pacificació de l'entorn escolar i del tema bicis (camins escolars). CAL proposar ja
que el carrer del costat del parc sigui d'un sol sentit, fa uns dies es va atropellar una nena. La Mariona
proposa fer un grup de whatsapp amb representants d'Àgora, Sostenibilitat i Bus.

Agressions més tipus assetjament. La comissió vol fer alguna mena d’acció. S’ha parlat amb la directora
però no va quedar clar el que es fa i la Marta ha dit que ella ja marxa i que això ja queda com a tema per
la següent direcció. La comissió el que vol és que es perdi la por a parlar del tema. Que s’avisi a les
famílies si hi ha un conflicte col·lectiu, que no es faci veure que no passa res, que tots som un equip i
que per educar ho hem de fer entre tots. Han estat mirant el programa (kiva) i inclou formació al
professorat i a les famílies. Són tres mòduls i te un cost (13 euros/infant per any). La idea és que si es
porta a terme s’acabés el mòdul a l’institut. A més caldria parlar amb la resta d’escola que porten crios a
l’Arnau i també amb l’Angeleta Ferrer (que també és institut de referència del Ferran). L’Anna Soler
explica que l’any passat es va aconseguir que l’ajuntament pagués lo de les enquestes de coeducació i
que es podria pressionar perquè aquest programa s’apliqui des de l’ajuntament.

b. BRICOLATGE-PATIS

La Laura explica que va anar molt bé, que la direcció de l’escola ens va felicitar i agrair molt la feina feta.
La propera festa es vol fer a la tardor per evitar la calorada. A més han sobrat diners del pressupost.
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c. COEDUCACIÓ

L’Adriana explica que s’ha fet la xerrada sobre els lavabos i que va anar molt bé i que es vol fer un
projecte d’educació transversal entre famílies i escola sobre educació sexual i s’ha de buscar
finançament i veure quina és la voluntat de l’escola.

d. CARNAVAL/CULTURA

Aquest any ha entrat el carnaval a l’escola i la comissió s’ha retirat. La Mariona i la Raquel expliquen una
mica el que es va fer des de l’escola. La comissió ha quedat com a comissió cultural i s’haurien de
presentar altres coses tipus celebració del Nadal... Preguntar-se el per què de les celebracions.

e. EXTRAESCOLARS i CASALS D’ESTIU

Casals: èxit rotund als casals. 450 inscripcions. El preu ha pujat perquè el preu del monitoratge ha pujat
i pel tipus de sortides. Es va fer una enquesta l’any passat i va sortir que les famílies volien aquestes
sortides amb autocar i demés. Es farà una enquesta demanant si la gent vol aquest tipus de casal o algo
més econòmic i sense autocars. Aniran a la piscina aquí al complex. Surt el tema menjador, que els
casals del Complex entraran a dinar al menjador de l’escola (quan els nostres ja han acabat), la Judit i la
Montserrat comenten que això és il·legal perquè no es pot fer ús de les escoles públiques per part
d’empreses que es lucren... S’explica que els casals del Complex són els casals que proposa l’EMD i que si
entren a les pistes ja estan entrant a l’escola i que per tant ja perdem l’argumentació. De totes maneres
es farà un seguiment per veure que tot funcioni correctament i que no perjudiqui als nostres casals.

Extraescolars: la nova web està funcionant molt bé. El grup de volei va tenir molt èxit i hi ha llista
d’espera. S’han incorporat noves activitats: escacs, teatre musical i tècniques d’estudi. Les acollides es
podran fer d’una manera més directe amb una aplicació. Es passarà una enquesta a les famílies per saber
què en pensen. La Joana pregunta per allò de la unificació de les extraescolars amb Paidos. La
Montserrat li respon que aquest és l’objectiu de l’enquesta, saber si hem de canviar d’empresa o si ja
estem bé amb Atlas.

f. MENJADOR

La Montserrat explica que el tema del pagament de l’hora extra per la intensiva de juny es paga extra
que a altres escoles no perquè es paga durant tot l’any. I també explica que és el menjador més car
perquè els monitors aquí cobren més. L’Eva no hi està gaire d’acord. La Montserrat explica el tema de
l’exclusiva quan es fa intensiva l’últim dia de Nadal, que som l’única escola que funciona així. Diu que
per canviar això hem de treure-ho a consell escolar.

6. Precs i preguntes: no n’hi ha.
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Assistents

- Mariona Parera -1r i 4t

- Noela López – i5 i 2n

- Judith Jakovkis - 6è i 2n

- Anna Soler – i4 i 2n

- Adriana Bertrand - 6è i i4

- Laura Olivella – i3 i i5

- Judit Bartolí - 3r i 6è

- Montserrat Bonell - 2n

- Joana Pérez – i4 i 2n

- Neus Espinach – i3 i i5

- Mar Marcos - i4

- Eva Benito - i4

- Eugènia Ortiz - 3r

- Raquel Leyva – i3 i 4t

- Azhara Haughey - i4


